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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z częstymi pytaniami mieszkańców nie tylko naszej gminy wnoszę o wystawienie 

miejskich działek budowlanych na terenie osiedla Sławięcice na sprzedaż . Choć gmina 

posiada w swojej własności na terenie Sławięcic bardzo dużą ilość działek, nie są one 

przygotowane i wystawione do sprzedaży co uniemożliwia naszemu osiedlu rozwój. 

Wiem że jeśli mieszkańcy wystąpią do gminy to umożliwia im się zakup działki, ale długi 

czas oczekiwania (6 miesięcy) jest mało atrakcyjny dla kupujących którzy przez to bardzo 

często uciekają na ilme osiedla bądź do innej gminy. 

(podpis) 


